
Komisia Mestsk6ho zastupitel'stva mesta
pre ochranu verejn6ho poriadku

Pre5ov
Vytladok:

Mesto Pre5ov

ZAPISNICA
z 11. riadneho zasadnutia

Komisie Mestsk6ho zastupitel'stva v PreSove
pre ochranu verejn6ho poriadku, ktor6 sa konalo dha 22.10.2015

Zasadnutie komisie sa uskutodnilo dira 22.10.2015 o 14.30 hod. v kancel6rii n6delnika
mestskej polfcie na Ul. Jarkov6 d.24, Pre5ov.

Zasadnutia komisie sa nezudastnil Ing. Jozef iOfINa. Komisia bola uznf$aniaschopn6.
Zasadnutie viedol PaedDr. Miroslav BENKO, MBA - predseda komisie, otvoril zasadnutie
a oboznftmil dlenov s programom.

Program zasadnutia komisie:

1. Otvorenie - predseda komisie.
2. Schv6lenie programu.
3. Prerokovanie Ziadosti na fpravu prev6dzkovych d6b.
4. R6zne.
5. Diskusia.
6. Ziwer.

K bodu 2

dlenovia komisie schv6lili program zasadnutra a za overovatel'ov JUDr. Richarda ELIASA
a PhDr. Mikul65a KOMANICKEHO.

K bodu 3

Neboli Liadne Ziadosti o fpravu prevddzkovych d6b na prerokovanie. dlenovia komisie
prerokovali zhvery z mimoriadneho zasadnutia zameran6ho na kontrolu dodrLiavania
prevhdzkovych d6b. PaedDr. Miroslav BENKO pod'akoval dlenom za i(,ast' na predmetnom
zasadnuti. Mgr. J6n ANDREJKO, PhD. obozn6mil dlenov s rie5enfm majitel'a prevhdzky,
v ktorej bolo zistend poru5enie prev6dzkovej doby a to, Ze podo zrenie z priestupku zistend
df,a 12.10.2015 dlenmi komisie bolo po nfieLitom objasneni mestskou policiou dia
16.I0.2015 odstripend na spr6vny org6n - Odbor vnritornej spr6vy MsU Pre5ov. Y zavere(nej
spr6ve bolo uveden6, Ze poru5enie bolo zisten6 dlenmi komisie.

dlenovia komisie Liadaju o predlo Lenie n6vrhu novdho VZN o prev6d zkovychdob6ch.



Kbodu 4a5

Podnetv. pripomienkv a informdcie ilenov komisie vznesen6 na zasadnuti 28.9.2015:

- PhDr. Mikuli5 KOMANICKV pohiadal Mgr. Jina ANDREJKA o preverenie
stanoviska ODI PZ Pre5ov k tzv. ostrovdeku na ceste Ul. Prostejovsk6 d. 91. Tento
ostrovdek neplnf svoju funkciu a pri snahe o jeho likvid6ciu (likvidfrcia ostrovdeka by
napomohla cestnej prem6vke) bolo zistend, Le ODI PZ Pre5ov zaujal zamretave
stanovisko. Mgr. Jdn ANDREJKO uvedend vzal na vedomie.

Uvedeny probl6m bol rie5eny so zfstupcami z ODI PZ Pre5ov, ktorf uviedli, L,e

predmetny ostroviek je osadeny zbezpeilnostnych ddvodov. Rie5enie vidia v
doplneni zvisl6ho dopravn6ho znailenia.

Podnetv, pripomienkv a informfcie ilenov komisie:

- PaedDr. Miroslav BENKO, MBA obozn6mil dlenov so zdverom Vyboru
Rodidovskej rady pri ZS na ul. Srob6rovej vo veci stanoviska k zmene reZimu
vyuLivarria prijazdovej rampy v areili uvedenej ZS. lvlA' 4. zasadnutie komisie dria
8 .4.201 5 - pracovnd stretnutie)

Vypis zo zdpisnice:

Na zitklade uveden6ho sa dila 25.3.2015 o 13.00 h. uskutoinilo pracovn6
stretnutie na ZS SnOnAnOV A za riiasti:

- PaedDr. Miroslav BENKO, MBA, predseda komisie pre ochranu verejndho
poriadku,
Mgr. Jrin ANDREJKO, nfielnfk MsP PreSov, sekretSr komisie,
PhDr. Radoslav MILdO, ilen homisie,
Mgr. Jfn MAirl, riaditel'zS SnonARova,
Bc. Milan ANDRASCIK, oddelenie dopravy a Zp tUsU pre5ov,
zfstupca spoloinosti Technickych sluZieb v Pre5ove.

Prftomni prerokovali uvedeny probl6m so zfverom,L,e nie je technicky moZn6
rie5it'dopravnri siturlciu tak, ako navrhujri rodiiia, ale aj napriek tomu vedenie
Skoly v r6mci svojich moZnosti bude prostrednfctvom triednych aktivov rie5it'
dopravnri bezpeinost'deti pri ceste do a zo Skoly.

Do5ld stanovisko Vfboru Rodidovskej rady je za zachovartie sridasndho stavu reZimu
prtlazdovej rampy so Ziadost'ou o zvy5enri kontrolu dodrZiavania dopravneho znadenia
k uvedenej Skole (zilkaz vjazdu) zo strany mestskej policie.

ilenovia komisie a Mgr. J6n ANDREJKO, PhD. vzaliuvedend na vedomie.

PhDr. Radoslav MILC O poLiadal mestskf policiu o rntenzivnej5ie kontroly v are6li
MS na Ul. Jurkovidovej. Obr6tili sa neho rodidia, ktori uvildzaju, Letam dochddza vo
vedernych hodindch k vandalizmu a znedist'ovaniu vonkaj5ieho are6lu 5k61ky.
Mgr. J6n ANDREJKO, PhD. vzal uvedend na vedomie.



Ing.Juraj HREHA poliadal o ripravu reZimu semaforov na krrZ,ovatke Ul. Solivarsk6
a Sv6bska. V sridasnosti sa semafory zapinqLi o 6.00 h., pridom pdvodne sa zapinali
o 5.30 h. Dalej uviedol, Le uL v dase o 5.30 h. je prem6vka na uvedenej kriZovatke
tak6, Le by bolo Liaduce tieto semafory zapnif .

Mg.. J6n ANDREJKO, PhD. vzal uvedend na vedomie, bude informovat' firmu JVS,
ktor6 mdna starosti semafory v meste.

Mgr. Jaroslava KUTAJOVA sa informovala na obnovu vodorovndho dopravn6ho
znadeniav meste, poukfnala pri tom, Le nie sri viditel'nd parkovacie miesta pre ZTP.
Odpovedal Mgr. J6n ANDREJKO, ktory uviedol, Ze uvedend sa rie5i. So zadiatkom
prhc na obnove vodorovn6ho dopravndho zna(,enia bude informovani zftmy REAL.

K bodu 6

Predseda komisie pod'akoval dlenom za ridast' apodnetn6 pripomienky pri prejednhvani
materi6lov. Nasledujrice zasadnutie komisie sa uskutodni 2.11.2015 o 14.30 h. v kancel6rii
n6delnika MsP na Ul. Jarkov6 (,.24.

Komisia prijala 1 uznesenie.

Prilohu z6pisnice tvori prezendn6 listina.

Miroslav BENKO, MBA
predseda komisie

Zapisovatel:
Mgr. J6n ANDREJKO, PhD.

sekret6r komisie

Overovatelia zf pisnice :

JUDr. Richard ELIAS

PhDr. MiKUI6s KOMANICKV -T{f &Q
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